

Bulletin No.: AFR-14-38

Attention : All Team Managers and competitors/所有车队经理及参赛者
Subject : Race Admin Office and VIP Room / 赛事办公室及贵宾房
Date : 11th June, 2014

To all Team Managers/Competitors:
致各位车队经理及参赛者:

Asian Formula Renault's Race Admin Office will be located at Room 223 at the Main Race Building. Please feel free to proceed to the office and seek for any information and help during the below office hour.

亚洲雷诺方程式的赛事行政办公室将会在赛事周末期间设于赛事主楼第 223 号室。如有任何有关赛事的问题，或要查询有关赛事的数据，请在以下办公时间到办公室查询。

Office Hour 办公时间:

| | |
|--------------------|---------------|
| 11/6 星期三 Wednesday | 10:00 – 17:00 |
| 12/6 星期四 Thursday | 10:00 – 18:00 |
| 13/6 星期五 Friday | 09:00 – 18:00 |
| 14/6 星期六 Saturday | 08:30 – 18:00 |
| 15/6 星期日 Sunday | 11:00 – 18:00 |

Also, FRD's VIP Room will be opened during the race weekend at Room 210 of the Main Race Building. Team members who own VIP Room passes are welcomed to dine and rest at the VIP room during the following opening hour.

另外，FRD 的贵宾房将会在赛事周末，设于赛事大楼的 210 室。欢迎拥有贵宾室通行证的车队成员，于以下开放时间来贵宾室用餐及休息。

VIP Room opening hour 贵宾室开放时候:

| | |
|-------------------|---------------|
| 12/6 星期四 Thursday | 10:00 – 17:00 |
| 13/6 星期五 Friday | 10:00 – 17:00 |
| 14/6 星期六 Saturday | 10:00 – 17:00 |

(午饭时间为 Lunch serving time 12: 00 – 14: 00)

| | |
|-----------------|---------------|
| 15/6 星期日 Sunday | 10:00 – 17:00 |
|-----------------|---------------|

(午饭时间为 Lunch serving time 12: 00 – 14: 00)

Please kindly contact Sara Lam by +86 131 6875 4272 to purchase extra VIP room pass, RMB800/pass valid for both Saturday & Sunday



如欲购买额外的贵宾室通行证，请尽快联络 Sara Lam +86 131 6875 4272，售价为人民币八百元，适用于周六及周日

For your information and guidance.
请参照执行。

Race Administration

赛事秘书处

Asian Formula Renault Series

亚洲雷诺方程式系列赛